



2018 NCCU International Summer School

A Multifaceted Look in Asian Development:

- Art, Culture, Business, Politics, Economics

英語授課早鳥優惠方案

Early Bird Discount for English-taught Course's Tuition

中文版

English Version





2018 NCCU International Summer School

A Multifaceted Look in Asian Development:

- Art, Culture, Business, Politics, Economics

英語授課早鳥優惠方案(學費九折)

- 早鳥學費優惠僅限於英語授課學費，不適用於華語文課程費用。
- 英語授課課程有提供學費早鳥優惠(九折)。每門英語授課學費為 USD 300，折扣後為每門 USD 270。
- 為享有折扣優惠，請在期限 **3月30日** 以前，完成報名、繳交所有費用，並完成上傳檔案。過了期限，報名系統所裡，所顯示應繳費用金額，將更動回原來一般學費計算。
- 線上報名時，如選擇 4 週英語授課課程 English-taught Program (至少選 2 門課以上，包含參訪行程)，請見以下學費與折扣後試算表：

4 週英語授課課程(選修 2 門課以上，含參訪行程)		
課程選項	一般計費	英語授課九折優惠
2 門課 (USD 600) & 參訪行程 (USD 150)	USD 750	USD 690
3 門課 (USD 900) & 參訪行程 (USD 150)	USD 1,050	USD 960
4 門課 (USD 1,200) & 參訪行程 (USD 150)	USD 1,350	USD 1,230

*英語授課九折學費優惠

*若無時段衝堂情形，至多可選 4 門課

- 線上報名時，如選擇華語文課程 Chinese Language Study、英語授課課程 English-taught Program，請見以下學費與折扣後試算表：

華語文課程、英語授課課程(無參訪行程)		
課程選項	一般計費	英語授課九折優惠
4 週華語文課程 (USD 520) & 1 門英語授課 (USD 300)	USD 820	USD 790
4 週華語文課程 (USD 520) & 2 門英語授課 (USD 600)	USD 1,120	USD 1,060

*英語授課九折學費優惠，華文課程無任何折扣

*若無時段衝堂情形，至多可選 1 門華語文課程與 2 門英語授課(無參訪行程)





2018 NCCU International Summer School

A Multifaceted Look in Asian Development:

- Art, Culture, Business, Politics, Economics

Early Bird Discount (10% off) for English-taught Course's Tuition

- The **early bird discount (10% off)** is only for English-taught course tuition, not eligible for Chinese Language Study's tuition.
- Applying for English-taught program will be offered an early bird discount (10% off) of tuition. Regularly, each English-taught course's tuition is **USD 300**, and with a 10% off discount, the tuition fee is calculated as **USD 270**.
- To have this discount, you need to complete the online application, make a full payment and upload the required documents before or on **the deadline, March 30**. Otherwise, after the deadline, the amount of total fee you check in the online application system will be changed and calculated on the basis of regular tuition.
- If you select 4-week English-taught Program (at least 2 courses including excursions) when applying online, the following is the tuition chart:

4-week English-taught Program (at least 2 courses including excursions)		
Course Selection	Regular tuition	10% off discount *
2 courses (USD 600) & excursions (USD 150)	USD 750	USD 690
3 Courses (USD 900) & excursions (USD 150)	USD 1,050	USD 960
4 Courses (USD 1,200) & excursions (USD 150)	USD 1,350	USD 1,230

*10% off discount for English-taught course's tuition

* Without timetable conflicts, the maximum of course selection is 4 courses.

- If you select Chinese Language Study and English-taught Program when applying online, the following is the tuition chart:

Chinese Language Study and English-taught Program (no excursions)		
Course Selection	Regular tuition	10% off discount *
4-week Chinese Study (USD 520) & 1 English-taught course (USD 300)	USD 820	USD 790
4-week Chinese Study (USD 520) & 2 English-taught courses (USD 600)	USD 1,120	USD 1,060

*10% off discount for English-taught course's tuition only, not eligible for Chinese Language Study's tuition

* Without timetable conflicts, the maximum of course selection is one Chinese Language Study and 2 English-taught courses (no excursions).

